
 

ZÁPIS ZE ZASEDÁNÍ AKADEMICKÉHO SENÁTU JAMU 

24. LISTOPADU 2023, 13.00, ZASEDACÍ MÍSTNOST REKTORA, REKTORÁT 
JAMU A ONLINE 

 

Přítomni:  

MgA. BcA. et BcA. Martin Hroch, Ph.D., MBA, LL.M. (předseda AS JAMU), Hana Haničincová 
(místopředsedkyně AS JAMU), MgA. Daniela Peclová (tajemnice AS JAMU), MgA. Lucie 
Abou, MgA. BcA. Petra Vodičková, Ph.D., doc. MgA. Vít Spilka, MgA. Petr Vašků, doc. Jakub 
Klecker, prof. Jan Jiraský (online), MgA. Filip Urban 

Hosté: 

MgA. Petr Michálek (rektor JAMU), Mgr. Martin Prokeš (právník JAMU), MgA. Michal Indrák, 
Ph.D. (prorektor pro vnější vztahy) 

Program: 
 

1) Delegování kandidátů do RVŠ 
2) Projednání a schvalování volebního řádu AS HF JAMU 
3) Různé 

 

Zahájení 

Předseda AS JAMU Martin Hroch zahájil zasedání AS JAMU a přivítal přítomné senátory  
a hosty. Přítomno bylo 10 senátorů, z toho jeden senátor online. Předseda konstatoval, že 
zasedání AS JAMU bylo svoláno dle všech náležitostí a v souladu s Jednacím řádem AS 
JAMU a prohlásil senát za usnášeníschopný. Zápis vyhotoví tajemnice AS JAMU. Seznámil 
senátory AS JAMU s programem zasedání, který byl jednomyslně schválen všemi přítomnými 
senátory. 

1. Delegování kandidátů do RVŠ 
 

Předseda AS JAMU představil navržené členy do RVŠ, nominaci přijali následující členové 
akademické obce: 
MgA. BcA. Petra Vodičková, Ph.D. – sněm RVŠ 
Ing. Jana Vondráčková – sněm RVŠ, členka ekonomické komise 
MgA. Daniela Peclová – náhradník do studentské komory RVŠ 
 

Předseda vyzval přítomné senátory k hlasování. Návrh na členy do RVŠ byl schválen 
jednomyslně všemi senátory. 

Hlasovali pro: 10 

Hlasovali proti: 0  



2. Projednání a schvalování volebního řádu AS HF JAMU 
 
Rektor JAMU poukázal na procesně špatný postup. Senátor Jiraský (předseda AS HF JAMU) 
vysvětlil změny týkající se studentských senátorů v rámci volebního řádu. Prozkoumána byla 
různá řešení, senát HF JAMU dospěl ke změně volebního řádu a předseda AS HF JAMU si 
nebyl vědom, že návrh musí podávat skrze děkanku HF JAMU.  
Mgr. Prokeš konstatoval, že změny vnitřních předpisů HF JAMU musí (až na Jednací řád AS 
HF JAMU) navrhnout děkanka HF JAMU, jinak jde o vadný návrh. Současně je s ohledem na 
úpravu v ZVŠ a vnitřních předpisech JAMU nutno případně začít od změny Volebního řádu AS 
JAMU, poté může dojít ke změnám volebních řádů akademických senátů fakult.  
V návrhu jsou dále sporné body, které je možné konzultovat, týkající se přechodu studentů do 
bezprostředně navazujících studijních programů. 
Bylo by také vhodné stanovit účinnost řádu. Předseda AS JAMU konstatoval, že o dokumentu 
se tedy hlasovat nebude, předává se zpět AS HF JAMU. Senátorka Vodičková navrhuje 
diskutovat zmíněnou změnu napříč všemi třemi senáty, v předpisu mohou být další náležitosti, 
které se mohou aktualizovat. Mgr. Prokeš seznámil senát s novelou zákona o vysokých 
školách – s touto novelou se mohou vázat další změny v řádech. 
Rektor JAMU požádal o komunikaci materiálů s předstihem i skrze právní oddělení. Danou 
problematiku projedná na kolegiu, cílem je zlepšení komunikace a řešení dané problematiky. 
 

3. Různé 
 
Předseda AS JAMU se dotázal, zda existuje možnost schvalování vybraných dokumentů 
akademickým senátem formou per rollam. Mgr. Prokeš konstatoval, že zasedání AS JAMU 
jsou veřejná a zasedání jsou forma rozhodování a musíme naplnit zákon, což forma per rollam 
nesplňuje. Řešením je online zasedání, které bude veřejně přístupné. 
AS JAMU se shodl, že online forma zasedání bude využita ve výjimečných situacích pro rychlá 
projednání. 

Předseda AS JAMU všem poděkoval za účast a ukončil zasedání AS JAMU. 

 

V Brně dne 24. listopadu 2023 

Zapsala: MgA. Daniela Peclová  

Verifikoval: MgA. BcA. et BcA. Martin Hroch, Ph.D., MBA, LL.M. 


